

# ACTA DE L'ASSEMBLEA DEL CEG

Data: dimecres, 14 de juny de 2023

## ORDRE DEL DIA ASSEMBLEA

1. Obertura de l'Assemblea a càrrec del president.
2. Aprovació de l'acta de la darrera Assemblea ordinària de 8.6.2022
3. Informació de memòries d'activitats de les seccions de 2022
4. Aprovació de tancament comptes de 2022
5. Aprovació del pressupost 2023
6. Nou local de magatzem
7. Reforma estatge CEG
8. Rocòdrom i socis menors d'edat
9. Informacions diverses
10. Torn obert de paraules.

Assistents:

De 870 socis de ple dret, n'hi assisteixen 36 de presencials (4,14%) i 11 de connectats telemàticament (1,26%).

Inici: A les 18,00 hores

Lloc: Sala d'actes del CEG

Laura Oliveras (LO) i Meri Martorell (MM) s'ocupen de muntar la plataforma tècnica i virtual perquè els socis que es connectin telemàticament puguin seguir l'Assemblea i participar-hi.

### **1. Obertura de l'Assemblea a càrrec del President.**

- Montse Freixas (MF) (vicepresidenta del CEG) obre l'Assemblea i excusa el retard de Jose Lloret (JLL)(president del CEG) Dona la benvinguda a tothom.

### **2. Aprovació de l'acta de la darrera Assemblea ordinària de 8.6.2022**

- MF demana si algú té cap comentari a fer sobre l'acta de l'Assemblea de l'any anterior.
- No hi ha cap comentari ni esmena.
- Fem la votació per aprovar l'acta 2022:

- De 45 socis i sòcies (35 presencials + 10 telemàtics), el resultat va ser de **36 vots SÍ** aproven l'acta anterior (80%), **0 vots NO** (0%), **0 vots en blanc** (0%) i **9 abstencions** (20%) .
- MF dona l'acta per aprovada.
- Manel Castelló (MC) demana quants federats té el CEG.
- Josep Perea (JP) ens en dona les dades:
  - Federats a la FEEC: 469
  - Federats a la FEDME: 134
  - Federats a la FCE: 45
- Joan Alarcón (JA) (vocal de Publicacions) diu que , a la darrera reunió de Vegueria, van comentar que molta gent que surt a la muntanya no es federa.
- MC diu que, a BTT, promouen que cal federar-nos.
- JP diu que molta gent al CEG no fa activitat.

### **3. Informació de memòries d'activitats de les seccions de 2022**

- MF diu que hem enviat les memòries de les seccions sobre l'activitat feta durant el 2022 i demana si algú té cap comentari a fer.
- Ningú fa cap aportació.

### **4. Aprovació de tancament comptes de 2022**

- Montse Olivella (MO) (tresorera del CEG) comparteix el document dels comptes de 2022 perquè tothom pugui seguir-ne l'explicació:
- Diu que ha enviat la informació al darrer moment per motius professionals i personals i demana disculpes.
- Quant a les quotes, hi ha força gent que s'apunta pel rocòdrom.
- Durant el 2022, vam rebre 42.722€ en subvencions, amb motiu del Centenari (FEEC, patrocinadors, Diputació de Barcelona, Ajuntament de Barcelona, Generalitat de Catalunya (Esports i Cultura).
- Destaca que la Fundació Catalana de l'Esport es va fer càrrec del cost de les samarretes del Centenari, per un valor de 3.000€. De la gestió, se'n va ocupar Francesc Sanahuja, a qui agraeix l'aportació.
- La Federació Catalana d'Espeleologia (FCE) ens han condonat la quota.
- Diu que l'import de 2.571€ del Curs de Medicina de Muntanya es deu a una quantitat que no es va gastar perquè se'n va anul·lar l'edició d'enguany.
- Quant a despeses, hem comprat material per a diferents seccions (raquetes infantils per a Famílies i per al Club en general, un davallador per al GIE i comunicadors per a Senders).

- Les despeses bancàries no les podem obviar. A Caixa d'Enginyers van a parar les quotes i, des de Caixabank fem la gestió. Des de Caixa d'Enginyers, cobren molt per transferir diners a Caixabank.
- Hem canviat de subministradores de telèfon (ara som a Som Connexió), de gas (ara som a Catgas) i estem mirant de canviar la de la llum. Així hem estalviat força.
- Les trameses per correu postal són cares, però hi ha un nombre de socis que no disposen de connexió digital.
- MO comenta que, anualment, paguem una quota a la Fundació de l'Abadia de Montserrat. L'any 2025 celebren el Mil·lenari i planteja si els podríem oferir la possibilitat de fer alguna activitat en col·laboració (pensa en la Matagalls Montserrat).
- Pere Vicenç (PVi) diu que dilluns es van reunir amb ells, a Montserrat. Celebren el Mil·lenari de la presència ininterrompuda de monjos. Ens demanen col·laboració, com a entitat que ens hi hem vinculat. Plantejaven la idea que la Mm fes passar l'itinerari per la muntanya de Montserrat (entrant per Collbató, però s'amplia a 90km).
- MO diu que hi ha hagut una regularització del saldo, per l'IVA no deduïble. Des del 2016 s'havia de fer i calia regular diferents conceptes, d'acord amb les orientacions d'Àngel Boixader (suposen 405,79€).
- Ha atribuït algunes despeses de personal a àmbits concrets del Club (Mm i Administració).
- Amb motiu del Centenari, vam fer canvis al web i hem adquirit diferents programes per a comunicació telemàtica.
- Laura Oliveras (LO) hi afegeix l'exemple de les plataformes d'enviament massiu, que suposen un cost mensual.
- MO comenta que la MM va substituir LO quan va agafar la baixa per maternitat, a més de les hores de reforç que ja feia en comunicació.
- Quant a la Revista Mai Enrera, JA procura que ens facin bons preus.
- La Mm 2022 ha suposat un guany un xic inferior al previst.
- El Centenari ha generat molta cobertura fotogràfica pels actes institucionals. Hem subvencionat activitats extraordinàries de les seccions (cada una ha seguit el model més còmode segons si avançaven despeses, si els calia comprar material o si plantejaven altres opcions).
- Amb tot, tenim un superàvit de 16.053,41€.

- MO comenta que els bancs garanteixen 100.000€ com a màxim i que hi tenim més quantitat acumulada. Vam estar mirant de fer un canvi a la Banca Ètica, però la gestió era molt complicada.

- MO està satisfeta perquè tenim més diners al banc que l'any anterior.

- Josep Pérez (JPe) diu que es poden obrir comptes de menys de 100.000€ per repartir-ho.

- MO li respon que accepta propostes i ajuda.

- JPe s'ofereix per parlar-ne i buscar comptes remunerats. Pregunta si a la Mm una part s'atribueix a cost i l'altra a subvenció.

- MO diu que no i demana si algú vol algun aclariment.

- Com que ningú demana la paraula, fem la *votació per aprovar els comptes del 2022*:

- De 45 socis i sòcies (35 presencials + 10 telemàtics), el resultat va ser de **35 vots SÍ** aproven els comptes (77,78%), **0 vots NO** (0%), **1 vot en blanc** (2,22%) i **9 abstencions** (20,00%)

## **6.- Nou local de magatzem**

- MF diu que se n'han ocupat en JLL i PVi. Fa temps que buscàvem un local més proper al CEG i més gran que el de Torrent de les Flors. Ha sorgit una oportunitat al carrer de Sant Guillem. De fet, són quatre locals junts que havien estat ocupats. Si aconseguim el permís per a la reforma, ens caldrà espai per al material de la Mm i per a la Secretaria del Club.

- PVi diu que la immobiliària que els gestiona és Finques Carbonell. Estaven ocupats i hi va intervenir l'Ajuntament. Hi van anar a veure'ls en JA, JLL i ell mateix. Cada local té uns 30m2, soterrani i lavabo. A Torrent de les Flors paguem 305€ i aquí ens demanen 1.000€ + l'IVA. Al barri, és molt car. Van acordar que ens els quedàvem en aquestes condicions. Cal fer petites millores. Hi ha aigua i llum, però cal condicionar-ho. Van voler saber qui som i ens ho van posar fàcil.

- MO diu que hem pagat 1.000€ com a reserva i cal tenir un pressupost de les obres.

- PVi diu que van demanar consell a Francesc Daví (FD) perquè calia tenir l'opinió d'un professional per decidir com ho fem.

- JA diu que el contracte de Torrent de les Flors acaba a mitjan juliol.

- MF diu que proposaríem a Finques Forcadell d'allargar-lo 2 mesos i que el retorn del material de la Mm fos ja a Sant Guillem. I, després de les obres del Passatge Mulet, podem deixar 2 locals.

- Jordi Colomer (JC) diu que li sembla interessant, però no veu clara la finalitat de tants locals. Els usarem tots? Si ens sobra espai no podem rellogar-ho. Quin ús tindran en el futur? Potser la inversió feta no servirà del tot.
- PVi diu que han agafat els quatre locals perquè en un altre moment podem quedar-nos amb els que necessitem. Ens faran contracte per a uns 8-10 anys.
- MO hi afegeix que, segons la inversió que hi fem, tindrem uns mesos de carència.
- PVi diu que la noia de Finques Carbonell va preguntar, repetidament, si ens veníem la seu del Club.

## 5.- Aprovació del pressupost 2023

- MO exposa que les despeses són força conservadores, vers els anys anteriors, ara ja passat el Centenari.
- Hi ha fet constar l'increment del lloguer del local.
- El total del pressupost és d'uns 300.000€, com altres anys. No hi ha incòs la reforma perquè no en tenim dades.
- Arnau Guadiola (AG) comenta que no hi apareix el Festival Amunt.
- MO diu que no té pressupost i per això ni hi és. El que mostra ara és un pressupost i l'execució pot variar.
- JPe hi veu poca quantitat d'ingressos per activitats de seccions (26.720€).
- MO diu que, bàsicament, és l'import de Senders, ja que a les altres seccions no paguen per fer les activitats. Mouen diners per formació.
- Com que no hi ha més comentaris, passem a fer la *votació per aprovar el pressupost de 2023*:

De 44 socis i sòcies (34 presencials + 10 telemàtics), el resultat va ser de **35 vots SÍ** aproven el pressupost (79,55%), **0 vots NO** (0%), **0 vots en blanc** (0%) i **9 abstencions** (20,45%).

- MO agraeix la confiança de tothom. Diu que, per motius personals o professionals, la seva activitat com a tesorera ha de delegar-la. Demana si algú vol assumir la Tresoreria per poder fer un bon traspàs. Han estat anys bons i "xulos", però durs i continuarà vinculada al Club. Diu, Gràcies, de nou.
- Pilar Venteo (PV) diu que ha fet una feina increïble. Des de la seva perspectiva, pensa que no ha estat prou valorada. PV diu que sap com ha treballat, com ha patit per arribar a tot i això ho vol expressar públicament.

## **7.- Reforma estatge CEG**

- JLL explica que, a mitjan maig, van tornar a parlar amb polítics del Districte de Sarrià. Vam enviar una nova proposta d'avantprojecte, renunciant a ampliar els metres de les golfes. Volem mantenir el cor del projecte. Així, hem presentat el nou projecte.

- Fruit de les eleccions, hi ha canvis al Govern. Aviat sabrem amb qui hem de continuar les converses. Pensa que tirarà endavant.

- Amb tot, és feixuc. Vam presentar el primer projecte de FD, a qui agraeix, de nou, la feina feta i el van desestimar. Hem volgut tenir un projecte més consensuat per no presentar papers en va i, hores d'ara, està esperant una trucada amb la resposta de la resolució.

- Mireia Turell (MT) demana si el Club té diners per pagar la feina de la tesorera.

- MO diu que és un camí cap a la professionalització. Hem procurat no contractar més que el mínim. Correspondria a la figura del gerent.

- JLL diu que tot s'ha burocratitzat molt. L'any passat va sortir una disposició legal que deia que entitats sense ànim de lucre poden rebre inspeccions legals. Potser amb un petit augment de la quota del Club pot ser possible comptar amb un/a gerent. Les subvencions s'emporten molta part de feina, sobretot quan s'han de justificar.

- Ricard Sastre (RS) diu que si la tasca de buscar subvencions suposa haver de buscar algú que les gestioni, potser no és equilibrat.

- JLL diu que la massa social activa del CEG és reduïda. La gent paga com a usuaris i això fa que tot recaigui en poques mans (activitats i gestió en general). El perfil del soci ha canviat. Tot i mirar de fomentar la implicació, el paradigma ha canviat.

- JPe diu que això passa a totes les seccions. En algun moment, ja hi va haver algun càrrec remunerat i no va anar bé.

- JLL diu que és diferent la figura del president i del gerent. Caldria estudiar-ho.

- JC veu que és un tema interessant de debatre. Estem davant del repte de les obres i també carrega sobre la Junta. És un debat. Com s'han de professionalitzar algunes àrees?

Pensa que és bo parlar-ne, però ara el futur són les obres de la seu del CEG.

## **8.- Rocòdrom i socis menors d'edat**

- Imma Tejero (IT) comenta que hi ha qui arriba al Club pel rocòdrom. Es donen d'alta al Club els nens i l'adult de referència no és soci. Hi ha hagut comportaments poc adients i, alhora, pensem que no podem acceptar que vinguin menors d'edat sense un responsable. Això ens ha fet pensar que cal demanar que vingui un adult acompanyant i que es doni d'alta com a soci.
- MT diu que realment el menor ha d'anar acompanyat, malgrat el pagament de la quota de l'adult.
- Júlia Armengol (JA) diu que l'adult ha de ser soci, però, a més a més, el rocòdrom és un lloc d'entrenament. Els nens salten i juguen i es fa difícil conviure. Hi ha nens molt petits i pot ser un perill.
- MT diu que podríem establir dies o franges horàries per a cada grup.
- JC diu que, en el cas del bàsquet que ell coneix, el que és soci és el pare o mare i han de firmar un paper quan van a entrenar. Caldria preguntar a un advocat com podem estar coberts i si cal incloure-ho als Estatuts del CEG, per responsabilitat.
- MT diu que hi pot haver moments per a tothom perquè és un espai on transmetre valors.
- JLL diu que cal gestionar-ho perquè els nens són una llavor. Les relacions intergeneracionals són molt favorables i això passa al rocòdrom. No ho veu incompatible.
- JA proposa crear un ràtio nen-adult.
- Mireia proposa que el GEDE doni a conèixer als nens el material perquè sàpiguen per què és cada cosa.
- JA diu que, des del GEDE, acullen els qui arriben, però si arriben tres pares amb 8 nens el control se'ls escapa de les mans.
- Marisa Carreño (MC) proposa de posar un monitor per no obligar els pares a fer-se socis.
- MO diu que el rocòdrom no és una zona de jocs. És una instal·lació esportiva. Si hi ha necessitats dels infants, podem muntar una formació i el Club aportarà una part, com fem en tots els cursos.
- Josep Palomar (JPa) diu que, a la Mm, fa temps que hi ha menors d'edat i pensa que caldria una autorització dels pares.
- MT opina que posar un monitor per a nens que venen de fora i que la família no és del Club és posar-nos en un problema.
- JLL diu que hauria de ser per als socis i amb la intenció de fomentar la formació.

## **9.- Informacions diverses**

- MF comenta que, en el darrer Consell, vam plantejar de fer una nova trobada conjunta de totes les seccions i dels voluntaris de la Mm. La data prevista és el 7 d'octubre d'enguany.
- JPe diu que hi ha sortida prevista de Senders.
- MC diu que Btt també té sortida prevista. Proposen el 21 d'octubre.
- PV diu que, a Senders, molts són voluntaris de la Mm.
- Íngrid Corominas (IC) demana si sabem data de la Directa de 2024.
- JLL diu que aquesta proposta de trobada recull la petició que hem rebut de repetir la de l'any passat. És bo que, de tant en tant, ens trobem ja que són espais de convivència enriquidora. Quant a la Directa, la proposta que farem a l'Ajuntament és del 12 de maig de 2024.
- Toni Moreno (TM) diu que podríem convidar-hi els socis virtuals per si s'animen a fer-se socis de ple dret.
- JA diu que la idea és donar a conèixer el Club.
- MF diu que el 7 de setembre , a les 19,30h, fem la presentació de la Mm, a les cotxeres del Palau Robert.
- PVi diu que l'espai està molt ben dotat i la MM i la LO ho han gestionat i ho han aconseguit.
- JLL diu que, a Vil·la Urània, tot i ser de la Federació, ens cobren per a tot. En canvi, a Palau Robert el preu és menor i ens ho tenen tot a punt.
- MF diu que als massius hem anunciat que la LO i la PV deixaran de fer la seva feina al Club i hem obert un període de recepció de currículums per a feines de comunicació i comptabilitat. Els agraeix molt l'ajuda i el treball que han fet aquests anys.
- LO agraeix l'ambient que ha trobat al Club, les facilitats i diu que hi ha pocs llocs on es pugui treballar amb tant de suport. Diu, també, que continuarà vinculada al Club.
- JLL agraeix públicament la feina de LO i PV i diu que haurem de fer un bon relleu.
- PV diu que li costarà. Totes les etapes tenen un final i ara és un moment dolç per marxar. Ha passat moments difícils en altres llocs i aquí s'ha sentit molt estimada.
- JLL diu que, els membres de la Junta no renovarem la feina de la Coordinadora. Cap a l'octubre, convocarem eleccions. Ha estat apassionant tot el que hem viscut aquests anys. La pandèmia ens va sorprendre i el Centenari ha suposat molta gestió, que hem compartit amb persones que s'han vinculat moltíssim, gràcies a les quals hem pogut fer un gran equip. Anima tothom a participar en tasques del Club.



- S'acomiada amb un decidit Mai Enrera!

Final: 20,30h

Jose Francisco Lloret Moreno  
President del CEG

Imma Tejero Cullerell  
Secretària del CEG